
Protokoll för IT-sektionens styrelsemöte

2024-02-14

Styrelsens medlemmar: Vincent Andersson (Ordförande), Alfred Enoksson (Vice Ordförande),
Theo Karlsson (Sekreterare), Emil Nilsson (Sportchef), Ella Maxeby (Informationsansvarig),
Ludvig Magdeburg (Kassör), Susanna Mårdbrant (Klubbmästare), Viktor Saadieh (Klubbmästare),
William Mårback (Studier̊adsordförande), Miro Ali Akbar (Studiesocialt Ansvarig)

Fr̊anvarande: Ingen

Även närvarande: Klara Hugo, Natasha Paunovic

Mötet öppnas: 12:09

1 Val av justerare

• Ella Maxeby väljs till justerare.

2 Godkännande av dagordningen

• Dagordningen godkänns.

3 Dagordning

3.1 Mårunda

• Klubbmästare planerar klart för hösten och Sportchefen planerar träningar inför nästa vec-
kas Ångströmsmästerskap. Studiesocialtansvarig planerar inför filmkväll nästa vecka och en
kommande pysselkväll efter tentorna. Informationsansvarig fixar inlägg inför en Best Of Feb-
ruary men ocks̊a ett alla hjärtans dag inlägg. Sekreterare h̊aller p̊a att fixa nya Skrubben-
beställningen.

3.2 Nytt K̊arhus

• Natasha och Klara pratar om nya k̊arlokalen som m̊aste bestämmas d̊a UTN m̊aste byta lokal
eftersom kontrakten som nuvarande finns avslutas juni 2025. De nya k̊arhus möjligheter som
finns är en lokal i BMC som kommer vara mindre och som behöver renoveras. Ett annat
alternativ som finns är ett hus vid Engelska Parken som kommer vara dubbelt s̊a stort som
det nuvarande. Styrelsen, Natasha och Klara diskuterar om huset i Engelska Parken skulle
vara det bättre alternativet d̊a det är större. Problemet som kvarst̊ar är att det inte är helt
klart om UTN kommer kunna hyra det eller inte.
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3.3 IT-ryggsäckar

• Projektet om att IT sektionen ska börja sälja ryggsäckar startades 2022 och just nu kollar
Styrelsen p̊a möjliga företag som man kan beställa in fr̊an.

3.4 Kassörsr̊ad

• Kassören har varit p̊a ett kassörsr̊ad där det togs upp om k̊arens medlemskap skulle bytas
fr̊an den nuvarande tjänsten som används till Mecenat. Det kommer vara billigare för UTN
och det kommer göra det möjligt att se om man är medlem i sektionen med Mecenat istället.
Kassören tillsammans med andra sektioners kassörer ska tillsammans skriva en motion för ett
höjt verksamhetsbidrag.

3.5 Dagens Frukt

• Prunus Armeniaca

Mötet avslutas: 13:07

Upprättat av: Theo Karlsson (Sekreterare)
Justerat av: Ella Maxeby (justerare).


